
Zápis z jednání Výkonné rady České asociace parkurových jezdců 
Hořovice 10. 9. 2010 
Přítomni: M. Hentšel, L. Jandourek, T. Krůta, A. Opatrný, L. Stružinský, A. Suchánek (s hlasem 
poradnímV. Malák, J. Papoušek) 
Na jednání byly projednány následující otázky s uvedenými závěry: 
 
- Přítomnost sanitky na závodech – stanovisko vyžádáno GS ČJF 
ČAPJ požaduje povinnou přítomnost specializovaného lékaře a záchranáře s jasně stanoveným 
vybavením. Není rozhodující, zda přijedou v sanitce, ale je důležité, aby byli schopni stanovit přesnou 
diagnózu, pacienta ošetřit a stabilizovat a rozhodnout o potřebě a způsobu transportu. Sanitka je 
samozřejmě výhodou, ale její samotná formální přítomnost, bez uvedené posádky a vybavení, nic neřeší. 
 
- Mistr ČR Polák L. Koza 
Jestliže L. Koza nestartoval oprávněně, došlo k chybě vysílající oblasti při posuzování kvalifikačních 
předpokladů pro účast na MČR (údajně po kladném stanovisku prezidenta ČJF). 
Protest proti nedostatku v kvalifikaci lze však podat jen do 30 min. před soutěží (VP čl. 163/7.1.), takže je 
třeba hledět na jeho start jako na oprávněný. 
L. Koza zvítězil nejlepším sportovním výkonem a nebylo by správné ho o titul připravit. 
Postihnout je naopak třeba ty, kteří celou situaci svým postupem zavinili. 
 
- MČR 2011 
V republice jsou v současnosti pouze 2 areály schopné zajistit regulérní soutěžní podmínky – Martinice a 
Ptýrov. Z pohledu jezdců jsou zcela srovnatelné. 
Jejich střídáním každý rok se udrží patřičná míra konkurence.  
Zároveň je třeba, aby si ČJF nesvázala smluvně ruce pro případ, že by se objevil další srovnatelný areál!! 
V propozicích jasně oddělit mistrovské soutěže a případné otevřené udělat jako vložené. Jde jednak o 
regulérnost průběhu mistrovské soutěže (výhoda zkušebního startu na „nemistrovském“ koni) a jednak o 
přehlednost startky a výsledků, zejména pro diváky. 
 
- CSIO v ČR 
Je velká chyba, že letos nebylo. Jeho pořádání souvisí s mezinárodním obrazem našeho sportu. Je to 
odpovědnost ČJF, které se nemůže zbavit jakoukoli smlouvou s pořadateli. 
Je třeba postupovat následovně: 
Buď ČJF zajistí sponzora CSIO a pak ve výběrovém řízení najde pořadatele (víceméně neziskového), 
nebo od pořadatele komerčního bude při uzavření smlouvy požadovat kauci (cca 0,5-1mil.) 
 
- ČSP 
Po skončení letošního ročníku zpracuje ČAPJ hodnocení pořadatelů jednotlivých kol z pohledu jezdců a 
předá je ČSP jako podnět pro případné zlepšení v následujícím ročníku. 
 
- Kvalita výkonu funkce rozhodčích 
ČAPJ se chce podílet na zkvalitnění práce sborů rozhodčích. Ve spolupráci s ČJF je třeba vypracovat 
systém hodnocením výkonu rozhodčích (zástupci jezdců, delegáty ČJF...) a následných povinných 
školení a přezkušování. 
 
- Osvěta 
ČAPJ se i nadále hlásí k úkolu zlepšovat vztahy mezi účastníky závodů (pořadatel, rozhodčí, soutěžící).  
Pro jezdce připraví „desatero“ chování (přihlášky, prezentace, startky, opracoviště, pravidla atd.) 
 
- WEB 
Je třeba zajistit vlastní prezentaci ČAPJ buď na vlastních stránkách (návrh J. Studnička) nebo jako 
rubrika na portálu Jezdectví. 
 
Zapsal T. Krůta 


